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Dank voor de toetsingskaders Ik heb een aantal algemene punten geplaatst
We hadden het gisteren over de bedragen je zei toen dat deze garantie van grofweg MiMQDl
komt bovenop de

benieuwd naarde getallen hieronder met name omdat dit intern ook goed uitgelegd moet kunnen

worden Daarom heb ik nog een aantal vragen

die we met augustusbrief hebben verwerkt Ik ben toch nog10 2b

• We hebben bij augustusbrief zoals in het AEF rapport staat laboratoriumkosten vergoed om
vanaf September 3500 testen per dag te kunnen laten checken in het lab

niet de garantie worden afgegeven Of komtKan van een deel van de

deze nu echt volledig bovenop de

10 2bo
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De garantie die we nu afgeven komt echt bovenop de

tests die we nodig gaan hebben om de testcapaciteit verder uit te breiden Zoals gezegd is de

afname capaciteit niet hetgeen onder druk Het gaat om de analyse capaciteit bij de labs In

meegestuurde plaat zie je waar het wringt als het aantal personen dat zich laat testen stijgt Hier is

in een eerder stadium geen rekening gehouden met mogelijke tekorten bij labs

het gaat om additionele PCR10 2b

o Wat is de raming voor de aantallen waarvoor nu additioneel overeenkomsten zijn

gesloten met Eurofins en Udiagnostics AEF is uitgegaan van een aantal van

3500 dag wat is de huidige raming van het benodigde aantal labtests per dag dat

zegt dat de AEF aantallen een onderschatting waren Hoe komen we op de

minimumafname die in de toetsingskaders staat
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• In de corona update brief van 6 augustus stond dat ergepoold getest zou gaan worden in

het najaar Dit zou mogelijk de testcapaciteit met een factor 5 kunnen verhogen en de

kosten met 40 procent te drukken bijlage pagina 14 Hoe rijmt dit voornemen met de

overeenkomsten die nu gesloten zijn met de twee bedrijven om meer tests te kunnen

doen Is hiermee in de onderliggende raming rekening gehouden
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f even en er worden meer tests• Als we deze garantie van €

afgenomen dan het minimum gegarandeerde minimumaantal hoe verwerken we dit dan

budgettair
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De ontwikkeling in het aantal personen dat zich laat testen laat zich moeilijk ramen tot achter de

komma nauwkeurig Dat heeft het verloop van de crisis wel laten zien waar in de eerste periode
aanzienlijk minder werd getest en dat geleidelijk is opgelopen tot 160 000 tests per week We

weten niet hoe de situatie over een half jaar is Dit is de reden waarom we de mogelijkheid hebben

opgenomen om eventueel te kunnen verlengen met nog eens 6 maanden Tegen die tijd moeten
we bezien hoe de coronacrisis zich heeft ontwikkeld om iets te kunnen zeggen over de testvraag
Mocht het zo


